
Marvin vlogt 

Burgemeester als beroep. Wat doet de burgervader van Oostzaan allemaal en wie
is Marvin Polak, de man achter het ambt? Marvin geeft een kijkje in zijn werk en
leven in zijn vlogs. 

Wil jij iets vragen aan of delen met burgemeester Marvin Polak?

�� mail naar toekomst@oostzaan.nl 

Vlogs

 
�� click

30 mei 2024 * Over de opruimwedstrijd tussen de Korenaar en de Kweekvijver
naar aanleiding van een besluit van de Kindergemeenteraad en over de
vergaderingen van de gemeenteraden van Oostzaan, Wormerland en Landsmeer
over de bestuurlijke toekomst.

 

 
�� click

26 april 2024 * Over de overhandiging van de petitie die gaat over de toekomst
van Oostzaan en de Lintjesregen.

https://oostzaan.nl/marvinvlogt
mailto:toekomst@oostzaan.nl
https://youtu.be/4wlCvEVAJ9E
https://youtu.be/yU08WKJ2ODs

